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【第_2_學期 EMI讀書會 滿意度問卷調查表】
【 EMI Study Group - Questionnaire】
	讀書會名稱Group Name：

	姓名Name：
	學號Student ID：

	系級Department： 
	


	
	非常

同意
Strongly Agree
	同意
Agree
	沒意見
No comments
	不同意
Disagree
	非常

不同意
Strongly Disagree

	1. 參與讀書會對我學習來說是有幫助的
Participating in the study group has benefited my learning.
	□
	□
	□
	□
	□

	2. 讀書會每次的聚會中，時間規劃及內容安排都相當完善
The time management and content arrangement of each meeting are excellent.
	□
	□
	□
	□
	□

	3. 讀書會激發了我在此主題上的興趣
The study group has sparked my interest in the topic we chose.
	□
	□
	□
	□
	□

	4. 讀書會對於團體合作上有幫助
The study group is helpful for team-working skills.
	□
	□
	□
	□
	□

	5. 讀書會改善了我的學習態度
The study group has improved my learning attitude.
	□
	□
	□
	□
	□

	6. 讀書會有助於我的人際關係
The study group has helped me with my interpersonal relationships.
	□
	□
	□
	□
	□

	7. 指導老師的協助讓讀書會能更有效經營
The instructor's assistance has made the study group more effective.
	□
	□
	□
	□
	□

	8. 我對於我這次讀書會的成果感到滿意
I am satisfied with the outcomes of this study group.
	□
	□
	□
	□
	□

	9. 如果有機會，我會想要再次參加讀書會
If given the opportunity, I would like to participate in the study group again.


	□
	□
	□
	□
	□

	10. 對於讀書會，如果有…….我覺得會辦得更好。（開放式回應）

   If the study group had ..., I think it would be even better. (Open-ended response)




